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Protokół Nr XXXI.2017 

z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 marca 2017 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1407 

otworzył obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Bogumiła 

Januszewska, Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o:  

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr: 

 13 – „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina – część B, gmina 

Halinów”, 

 15 – „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie odstąpienia od 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Wielgolas Brzeziński – części E, gmina Halinów”;  

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina, gmina Halinów, jako 

punkt nr 13, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów, 

jako punkt nr 14, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o przejęciu od Skarbu Państwa 

– Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Warszawie zadania 

publicznego w zakresie zarządzania drogami lokalnymi (serwisowymi) planowanymi 

do wybudowania w ramach projektu „Budowy autostrady A2 Warszawa–Kukuryki na 

odcinku węzeł „Lubelska” - początek obwodnicy Mińska Mazowieckiego”, jako 

punkt nr 22. 

Na salę weszła radna Pani Bogumiła Januszewska. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 marca 2017 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 marca 2017 roku. 



2 

 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXI sesji w dniu 30 marca 2017 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 285 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 286 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym 

kościele w Okuniewie – Druk Nr 287 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 288 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 298 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa 

Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 299 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński – część A i część C, 

gmina Halinów – Druk Nr 290 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów 

w 2017 roku – Druk Nr 292 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – Druk Nr 293 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Halinów, 

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

– Druk Nr 294 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnianie kryteriów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Halinów – Druk Nr 295 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 296 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 297 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o przejęciu od Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad Oddział w Warszawie zadania publicznego w zakresie zarządzania drogami 

lokalnymi planowanymi do wybudowania w ramach projektu „Budowy autostrady A2 

Warszawa–Kukuryki na odcinku węzeł „Lubelska” początek obwodnicy Mińska 

Mazowieckiego” – Druk Nr 300 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2016 

roku. 

24. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 stycznia 2017 

roku. 

25. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 lutego 2017 

roku. 

26. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

27. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 24 lutego 2017 roku  

do 30 marca 2017 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 31 umów oraz 5 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 24.02.2017 r. – Spotkanie z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego Panem Adamem 

Struzikiem w sprawie szans samorządów w obecnej i przyszłej perspektywie unijnej oraz 

przyjętych kryteriów finansowania w ramach programów operacyjnych; 

 25.02.2017 r. – Walne zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej  

z Okuniewa; 

 04.03.2017 r. – Walne zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej z Długiej 

Kościelnej; 

 09.03.2017 r.: 

 Konferencja z udziałem przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego dotycząca 

renegocjacji Kontraktu terytorialnego dla 16 województw, 

 Posiedzenie Komitetu Sterującego ZIT WOF; 
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 16.03.2017 r. – Spotkanie konsultacyjne w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim  

w sprawie projektu ustawy o ustroju m. st. Warszawy; 

 17.03.2017 r. – Gminny konkurs matematyczny „Czar-par” w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Okuniewie; 

 22.03.2017 r. – Walne zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej z Chobotu; 

 25.03.2017 r. – Obchody Światowego Dnia Wody organizowane przez Zakład Komunalny 

w Halinowie; 

 29.03.2017 r. – Spotkanie w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w sprawie budowy 

linii 2x400 kV Kozienice-Miłosna.  

Ponadto Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że w dniu 20 marca 2017 

roku podpisał umowę na dofinansowanie na budowę kanalizacji oraz rozbudowę oczyszczalni 

ścieków w Długiej Kościelnej. Przedmiotowa umowa podpisana została z Prezesem Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Mówca powiedział, że 

niebawem zostanie przedstawiony szczegółowy zakres planowanej inwestycji oraz szacowany 

okres realizacji zadania. Następnie Burmistrz Halinowa oznajmił, że podpisana została również 

umowa partnerska dotycząca budowy ścieżek rowerowych w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych (ZIT). W najbliższym czasie sporządzona zostanie dokumentacja przetargowa 

dotycząca wskazanego projektu. Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Halinowa dodał, 

że Gmina Halinów nadal oczekuje na rozstrzygnięcie konkursu dotyczącego dofinansowania na 

rewitalizację budynku Domu Kultury w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m. in. o: 

 trwających pracach przy budowie przedszkola w Okuniewie, zadanie realizuje firma Pana 

Szczepana Gronia z Kamienicy, koszt wykonania inwestycji wynosi ok. 2 875 000,00 zł; 

 rozstrzygnięciu drugiego przetargu (pierwszy został unieważniony, ponieważ kwoty 

złożonych ofert przewyższały środki finansowe, które Gmina planowała przeznaczyć na 

realizację zadania) na budowę ulicy Konopnickiej w Okuniewie – jest to ulica stanowiąca 

dojazd do budowanego przedszkola, w przetargu wpłynęło 7 ofert, wybrana została 

najkorzystniejsza na kwotę 341 399,45 zł złożona przez firmę STRABAG  

Sp. z o.o., termin realizacji przewidziany jest do końca czerwca br.; 

 rozstrzygnięciu drugiego przetargu na budowę III etapu chodnika wzdłuż drogi gminnej 

(ulicy Sarniej) od mostu w Zagórzu do drogi wojewódzkiej nr 637, wpłynęły dwie oferty, 

najkorzystniejsza firmy MAR-KOP z Cisia na kwotę 183 569,38 zł; 

 Zakładzie Komunalnym w Halinowie, który otworzył oferty w przetargu na budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej w ulicy Chmielnej w Okuniewie, inwestycja zostanie 

dofinansowana przez mieszkańców w ramach inicjatywy lokalnej, w przetargu wpłynęła 

jedna oferta, która przewyższała środki przeznaczone na realizację inwestycji; 

 wniosku złożonym w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na poprawę 

gospodarki wodnościekowej poza aglomeracją (dotyczy ulicy Grabińskiej w Grabinie oraz 

części Długiej Szlacheckiej, która miała być podłączona do Sulejówka), Gmina Halinów 

otrzymała informację z Urzędu Marszałkowskiego, że nie udało się pozyskać 

dofinansowania na realizację zadania; 

 trwającym od 15 marca do 6 kwietnia br. wyłożeniu do publicznego wglądu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Chobot – część B, termin 

składania uwag zaplanowany jest na dzień 21 kwietnia br., natomiast dyskusja publiczna 

ma odbyć się 3 kwietnia br. o godz. 16:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Halinowie; 
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 spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim dotyczącym przebudowy linii 2x400 kV Kozienice-

Miłosna, która przechodzi przez część Nowego Konika, Józefina oraz Królewskich 

Brzezin, na terenie gminy Halinów zlokalizowanych jest 6 słupów, linia została 

wybudowana w latach 70 i wymaga przebudowy. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, co z podtopieniami w Gminie Halinów  

(m. in. w Krzewinie, Cisiu)?   

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że przestawione pytanie 

powinno być skierowane do Spółki Wodnej. Melioracje zarządzane są przez Spółkę, którą tworzą 

mieszkańcy Gminy. Ponadto mówca dodał, że za odwodnienie dróg powiatowych odpowiada 

Zarząd Dróg Powiatowych (ZDP).  

Radny Pan Andrzej Piekuciński podziękował Burmistrzowi Halinowa za przekazanie 

informacji do ZDP o problemach związanych z odwadnianiem dróg powiatowych. Ponadto radny 

zwrócił uwagę, że odpady pozostałe po oczyszczeniu rowu melioracyjnego w miejscowości 

Krzewina nie zostały uprzątnięte, a zepchnięte na pola mieszkańców. Mówca zapytał,  

kto zajmował się czyszczeniem rowu oraz kiedy odpady zostaną usunięte?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że czyszczeniem rowu zajmowała się Spółka Wodna, zgodnie ze swoim planem pracy. Mówca 

stwierdził, że przedmiotowe pytania należy skierować do przedstawicieli Spółki. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki zapytał, kiedy rozpocznie się przebudowa drogi wojewódzkiej 

nr 637 w Okuniewie oraz z jakimi trudnościami będą spotykali się mieszkańcy Gminy  

w związku z modernizacją? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że wznowienie prac  

po przerwie zimowej rozpocznie się po zatwierdzeniu przez Urząd Marszałkowski tymczasowej 

organizacji ruchu. Mówca poinformował, że część prac już się rozpoczęła. Prawdopodobnie firma 

STRABAG rozpocznie prace najpóźniej do końca kwietnia br. Zakres prac obejmuje zadania 

zawarte w postępowaniu przetargowym, tj. wykonanie chodników, przebudowa jezdni, 

odwodnienie oraz ewentualna przebudowa mostu. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi poprosił o remont chodnika 

przy ulicy Kolejowej w Hipolitowie. Mówca podkreślił, że długość chodnika nie jest duża  

– ok. 15 metrów, jednak jego stan jest krytyczny, zagrażający bezpieczeństwu mieszkańców.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi oznajmił,  

że modernizacja chodnika zostanie wykonana prawdopodobnie pod koniec kwietnia br. Ponadto 

mówca zwrócił uwagę, iż dopiero rozpoczęła się wiosna oraz, że na wskazanym odcinku chodnika 

obecnie jest woda, która uniemożliwia rozpoczęcie prac. Dodatkowo Zastępca Burmistrza 

Halinowa poinformował, że chodnik nie będzie remontowany w całości, a jedynie  

w części – zostaną wymienione tylko niektóre płyty betonowe. Konieczność modernizacji 

chodnika podyktowana jest jego obciążeniem wynikającym z zatrzymujących się samochodów 

dostawczych. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik wyraził swoją aprobatę wobec uniemożliwienia 

zatrzymywania się pojazdów na chodniku. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że prawdopodobnie  

na chodniku zostaną zamontowane słupki utrudniające postój samochodów. 
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Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik odniósł się do potrzeby modernizacji ulicy 

Hipolitowskiej w Hipolitowie. Mówca zauważył, że w budżecie Gminy zwiększane są środki na 

remonty dróg, chodników. W związku z tym, Sołtys Hipolitowa zapytał, czy ulica Hipolitowska 

zostanie w bieżącym roku zmodernizowana? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że Gmina Halinów 

planowała modernizację ulicy ze środków pozyskanych z Narodowego Programu Budowy Dróg. 

Niestety Gminie nie udało się otrzymać dofinansowania na przedmiotowe zadanie. Nadal 

składane będą wnioski o uzyskanie środków zewnętrznych – jeżeli w bieżącym roku Gmina 

zdobędzie dodatkowe fundusze, to jest szansa, że remont zostanie wykonany.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do wspomnianego przez 

Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego spotkania, które dotyczyło projektu ustawy  

o ustroju m. st. Warszawy. Radny zapytał, czy Gmina Halinów posiada nowe informacje  

w przedmiotowej sprawie? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że skierował do inicjatorów 

projektu ustawy oraz Wojewody Mazowieckiego Pana Zdzisława Sipiery propozycję 

zorganizowania spotkania na terenie gminy Halinów lub Sulejówek w celu omówienia projektu 

pod kątem wszystkich ważnych dla wymienionych Gmin aspektów. Burmistrz Halinowa 

stwierdził, że biorąc pod uwagę wszystkie konsultacje, w których brał udział, nadal uważa,  

że wiele kwestii ma zbyt ogólny charakter. Przedmiotowy projekt wymaga doprecyzowania. 

Mówca wyraził nadzieję, że spotkanie zaowocowałoby wypracowaniem klarownego stanowiska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

wypowiedzi przedmówcy poinformował, że również był uczestnikiem jednego ze spotkań  

w sprawie projektu ustawy oraz, że zarówno Wojewoda Mazowiecki, jak i Poseł na Sejm RP Pan 

Jacek Sasin zapowiedzieli, że materiały informacyjne dotyczące przedmiotowej sprawy pojawią 

się w Gminach ujętych w projekcie ustawy o ustroju m. st. Warszawy. Ponadto mówca zapytał, 

czy chodnik przy ulicy Okuniewskiej wykonany przez Powiat Miński został wybudowany w celu 

zapewnienia kierowcom miejsc postojowych?  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki w odpowiedzi 

stwierdził, że sprawa jest dosyć trudna bowiem władze Powiatu Mińskiego nie chcą, by ich 

działania zostały niekorzystnie odebrane przez lokalną społeczność. W wyniku 

przeprowadzonych rozmów zmieniona zostanie organizacja ruchu – zamontowane zostaną znaki 

drogowe zakazujące zatrzymywanie się.   

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie stwierdził, że „punkt widzenia zależy od punktu 

siedzenia”. Mówca oznajmił, że bezskuteczne okazały się jego prośby skierowane do nauczycieli, 

by nie parkowali samochodów przed bramą szkoły, lecz na terenie placówki. Problem polega na 

tym, że rodzice muszą dowieźć swoje dzieci do szkoły, a większa część miejsc parkingowych 

zajęta jest przez auta nauczycieli.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do budżetu Gminy Halinów 

w kontekście zmienionych rozporządzeń dotyczących wynagradzania pracowników 

samorządowych oraz wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli. 

Mówca zapytał, czy Gmina dokonała analizy dotyczącej skutków wprowadzanych zmian  

w stosunku do budżetu?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że do tej pory nie zostały 

jeszcze dokonane żadne przeliczenia, analizy. 

Sołtys Desna Pan Leszek Gomulski zapytał, kiedy zostanie sporządzony miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Desno? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że w pierwszej kolejności 

należy dokończyć procedurę planistyczną poszczególnych miejscowości. Mówca powiedział,  
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że Gmina obecnie przygotowuje się do wyłożenia do publicznego wglądu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Józefin oraz Długa Szlachecka. Ponadto po 

podjęciu uchwały dotyczącej podziału Długiej Kościelnej, część miejscowości będzie musiała 

zostać ponownie wyłożona. Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że po zakończeniu trwających obecnie 

procedur będzie można przystąpić do sporządzania kolejnych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Radny Pan Adam Rudnicki skierował pytanie do Dyrektorów Szkół z terenu gminy Halinów  

– czy w placówkach gminnych planowane są strajki nauczycieli? 

Dyrektorzy Szkół z terenu gminy Halinów jednogłośnie odpowiedzieli, że żadne strajki nie są 

planowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował,  

że 2 punkty z rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Halinowie, tj.: „Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Halinowie – sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2016 

roku” oraz „Zakład Komunalny w Halinowie – sprawozdanie z działalności za 2016 rok”, zostały 

omówione odpowiednio podczas posiedzenia Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w dniu 28 marca br. oraz na posiedzeniu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w dniu 28 marca br.  

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja nie obradowała w okresie 24.02.2017-30.03.2017 r.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 27.03.2017 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na 

najbliższą sesję. 

Radny Pan Przemysław Mirosz Przewodniczący KOMISJI REGULAMINOWEJ 

 22.03.2017 r. – analiza statutu Gminy Halinów. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 27.03.2017 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na 

najbliższą sesję; informacja w sprawie realizacji zadania wychowania przedszkolnego  

w Gminie Halinów, dotacje dla niepublicznych przedszkoli, przygotowania placówek 

według nowych rozporządzeń ministerstwa na 2017 rok; omówienie korespondencji 

skierowanej do Komisji. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 28.03.2017 r. – zapoznanie się ze sprawozdaniem Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Halinowie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2016 oraz 

zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 
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Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 21.03.2017 r. – zapytania ofertowe i sposoby rozstrzygania przetargów: analiza i kryteria 

wybranych inwestycji: budowy ulicy Pułaskiego w Halinowie, modernizacji Domu 

Kultury w Halinowie, budowy ulicy Szafirka w Wielgolesie Brzezińskim. 

Radny Pan Dawid Wojda Wiceprzewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 28.03.2017 r. – Zakład Komunalny w Halinowie – sprawozdanie z działalności za 2016 

rok oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą 

sesję. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo NSZZ „Solidarność” Region Mazowsze Międzyzakładowa Organizacja 

Związkowa Nr 2062 Pracowników Oświaty i Wychowania Gminy Halinów dotyczące 

sytuacji związanej z wprowadzaniem reformy oświatowej, 

 odpowiedź Ministra Środowiska na Stanowisko Konwentu Wójtów i Burmistrzów 

Powiatu Mińskiego z 21 września 2016 r. dotyczące dzików i wyrządzanych przez nie 

szkód, 

 stanowisko Rady Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 22 lutego 2017 r. w sprawie poselskiego 

projektu ustawy o ustroju m. st. Warszawy, 

 stanowisko Rady Gminy Raszyn z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie projektu ustawy  

o ustroju m. st. Warszawy, 

 stanowisko Rady Gminy Wiązowna z dnia 15 lutego 2017 r. w sprawie poselskiego 

projektu ustawy o ustroju m. st. Warszawy. 

 skarga Wojewody Mazowieckiego na Uchwałę Nr XXV.207.2016 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 21 września 2016 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Michałów, gmina Halinów, 

 pismo uczniów, rodziców uczniów oraz rady pedagogicznej Szkoły Podstawowej  

w Chobocie wyrażające wdzięczność za podjęcie uchwały dotyczącej sieci szkół  

z uwzględnieniem Szkoły w Chobocie jako 8 klasowa placówka, 

 wnioski Sołtysa Hipolitowa Pana Marcina Sukiennika dotyczące m. in.: budowy 

oświetlenia na ulicy Jaworowej, Grabowej i Wierzbowej, utwardzenia wszystkich ulic 

gruntowych w Hipolitowie, uprzątnięcia i utwardzenia ulicy Cyprysowej w Hipolitowie,  

 zawiadomienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnej w Warszawie o rozprawie  

dotyczącej skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie  

z dnia 16 kwietnia 2004 roku w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego,  

 wezwanie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego do uzupełnienia akt planistycznych 

w sprawie ze skargi Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania na uchwałę Rady 

Miejskiej w Halinowie, 

 stanowisko Rady Gminy Lesznowola w sprawie projektu ustawy o ustroju m. st. 

Warszawy, 

 uchwała Nr XIX/248/17 Rady Powiatu Mińskiego z dn. 28 lutego 2017 r. w sprawie 

zajęcia stanowiska wobec poselskiego projektu ustawy o ustroju m. st. Warszawy, 
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 pismo mieszkańców Hipolitowa dotyczące modernizacji ulicy Sosnowej w Hipolitowie, 

 sprawozdanie Burmistrza Halinowa z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2016 

roku, 

 wniosek Stowarzyszenia na rzecz osób niepełnosprawnych „KUBUŚ” o nadanie tytułu 

honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów”, 

 wniosek Burmistrza Halinowa o nadanie tytułu honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla 

Gminy Halinów”, 

 opinia Mazowieckiego Kuratora Oświaty dotycząca uchwały Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie  projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, 

 pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie w sprawie wniosku o wyróżnienie Pana 

Krzysztofa Szustera, 

 wezwanie Państwa Auguścik do zaprzestania naruszenia prawa – dotyczy Uchwały  

Nr XXVIII.251.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 grudnia 2016 roku  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Krzewina,  

 podziękowanie Pana Karola Chróścika Zastępcy Wójta Gminy Dębe Wielkie za 

wieloletnią współpracę, 

 sprawozdanie Burmistrza Halinowa dotyczące udzielonych ulg w 2016 roku, 

 zaproszenie Zastępcy Prezydenta M. ST. Warszawy na spotkanie dotyczące konsultacji 

społecznych w sprawie ustawy o ustroju m. st. Warszawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w związku  

z zakończeniem stosunku pracy z Kierownikiem Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Panią 

Agnieszką Mikulską w imieniu całej Rady Miejskiej oraz Sołtysów podziękował za wieloletnią, 

owocną współpracę, a także życzył dalszych sukcesów w życiu zawodowym. Ponadto 

Przewodniczący Rady przypomniał pozostałym radnym o konieczności złożenia oświadczeń 

majątkowych do końca kwietnia br. (najpóźniej do dnia 2 maja br.).  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że za pośrednictwem 

strony internetowej Ministerstwa Cyfryzacji można wypełnić oświadczenie majątkowe. Jest to  

o tyle dobre rozwiązanie, że system nie pozwala błędnie wypełnić dokumentu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by  

w poniedziałki, kiedy Urząd Miejski w Halinowie czynny jest do godziny 17:00 radni powiatowi 

w miarę możliwości spotykali się z osobami zainteresowanymi podczas dyżuru 

Przewodniczącego Rady. Zdaniem mówcy takie rozwiązanie mogłoby usprawnić pracę Rady 

podczas sesji. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie swojej 

wypowiedzi poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu odbyła się w dniu 29 marca br. 

Omawiane były sprawy bieżące – m. in. zmiany budżetowe. W bieżącym roku Powiat Miński 

wspólnie z Gminą Halinów zbuduje chodnik na drodze Halinów-Cisie-Żwirówka. Jest to bardzo 

ważna inwestycja, ponieważ jest to droga dość często użytkowana. Mówca poinformował, że 

Gmina Halinów jest Gminą, która otrzymała od Powiatu Mińskiego największe dofinansowanie 

na inwestycje drogowe. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego powiedział, że Powiat 

Miński planuje uregulować sytuację chodnika przy szkole w Halinowie. 
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Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w uzupełnieniu wypowiedzi 

przedmówcy powiedział, że radni powiatowi będą mieli na uwadze, by przetarg na przebudowę 

ulicy 3 Maja w Halinowie został jak najszybciej ogłoszony. Z informacji, które posiada mówca 

wynika, że operat jest już przygotowany, pozwolenie wodnoprawne wydane. Następnie radny 

powiatowy poinformował, że dokumentacja na budowę chodnika w Cisiu niedługo zostanie 

ukończona. W kwestii nakładek asfaltowych oraz bitumicznych, które będą realizowane  

w bieżącym roku na terenie gminy Halinów mówca poinformował o planach dotyczących 

przebudowy dwóch odcinków drogi w Chobocie. Ponadto radny powiatowy wspomniał  

o Gminnym Centrum Kultury w Halinowie, które zostało najbardziej wyróżnioną instytucją na 

terenie gminy Halinów. GCK otrzymało dotację w kwocie 18 000,00 zł na organizację Jarmarku 

Okuniewskiego. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca poinformował o zgłoszeniach 

dotyczących drobnych usterek związanych z modernizacją ulicy Stołecznej w Józefinie. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy jeżeli ktoś otrzymuje pozwolenie na budowę przy 

odwodnionej drodze powiatowej to musi zbudować przepust? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jeżeli Zarząd Dróg 

Powiatowych posiada taki wymóg to zapewne jest to konieczne. W przypadku wydawania 

pozwolenia na budowę przy drodze gminnej, która została odwodniona obowiązek budowy 

przepustu leży po stronie właściciela nieruchomości. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do oczyszczania dróg 

powiatowych z zanieczyszczeń pozimowych (m. in. ulicy Okuniewskiej). Mówca zapytał, czy 

Powiat Miński nie mógłby zlecić w ramach bieżącego utrzymania dróg usunięcia elementu 

powstałego na warstwie chłonnej jezdni, który powoduje, że woda opadowa gromadzi się na 

drodze i uniemożliwia (również pieszym) sprawne poruszanie się po niej. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki odpowiedział, że co 

roku poprawiana jest część chłonna jezdni. Mówca wspomniał o prowadzonych niegdyś 

rozmowach dotyczących wykonania odwodnienia na całym odcinku drogi. Być może środki na 

realizację inwestycji udałoby się pozyskać w ramach tzw. „schetynówki”. 

Radny Pan Dawid Wojda zauważył, że podobny problem istnieje na ulicy Warszawskiej  

w Hipolitowie. Po opadach, nagromadzony na poboczu piasek powoduje gromadzenie się  

na ulicy wody. Nie jest to może problem bezpieczeństwa, lecz właściwego utrzymania drogi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

zwrócił uwagę na ulicę Kochanowskiego w Długiej Kościelnej oraz jej przedłużenie – ulicę 

Wyszyńskiego w Długiej Szlacheckiej. Radny zasugerował, by Zarząd Dróg Powiatowych 

dokonał inspekcji w celu sprawdzenia warunków technicznych, bowiem stan dróg po zimie nie 

jest zadowalający. Ponadto mówca zauważył, że podczas modernizacji drogi wojewódzkiej nr 

637 w Okuniewie, ulice: Okuniewska w Halinowie, Kochanowskiego w Długiej Kościelnej, 

Wyszyńskiego w Długiej Szlacheckiej oraz Długa w Okuniewie będę częściej użytkowane oraz 

bardziej niebezpieczne. W związku z tym, Przewodniczący Rady poprosił, by w okresie remontu, 

policja częściej patrolowała dany teren.  

Radny Pan Jan Papis poprosił, by w ramach dobrej współpracy Powiat Miński pomógł Gminie 

Halinów zająć się modernizacją drogi gminnej nr 28 w Wielgolesie Duchnowskim. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w nawiązaniu do zaproszenia Zastępcy Prezydenta m. st. Warszawy 

na spotkanie dotyczące konsultacji społecznych w sprawie ustawy o ustroju Warszawy poprosił 

o udzielenie pisemnej odpowiedzi wskazującej na przekazywanie podobnych zaproszeń 

przynajmniej z tygodniowym wyprzedzeniem. Ponadto radny zapytał, kto został zgłoszony  

do wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów”? 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział,  

że wpłynęły 2 wnioski, które zostały wymienione w punkcie 7, tj. wniosek o nadanie wyróżnienia 

dla Pani Janiny Malinowskiej oraz Pana Krzysztofa Szustera. Dodatkowo mówca poinformował, 

że przedmiotowe wnioski wpłynęły w terminie. 

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, czy jest to obowiązek, czy zwyczaj, że wspomniane 

wyróżnienia zostają nadawane jeden raz w roku? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że są 

różne okazje, kiedy wyróżnienia mogą zostać nadane. Kapituła w każdym czasie może rozpatrzyć 

wniosek o wyróżnienie danej osoby lub instytucji. 

Radny Pan Jan Stankiewicz stwierdził, że w imieniu radnych Rady Miejskiej w Halinowie oraz 

mieszkańców Gminy będzie stał na stanowisku, by nie zaniżać poprzeczki wobec osób, które 

wyróżnienia otrzymały. Zdaniem mówcy osoby wyróżniane powinny być znane na terenie całej 

gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odpowiedzi 

oznajmił, że dotychczas nie każdy wniosek opiniowany był pozytywnie. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028  

– Druk Nr 285 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 286 

Projekty uchwał od punktu nr 9 do nr 10 wraz z autopoprawką do druku nr 286 omówiła Skarbnik 

Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028,  

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 285 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2017 rok – Druk Nr 286 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia dotacji 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie 

z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorsko-

restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie 

– Druk Nr 287 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac 

konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie. 

Negatywna opinia Komisji była wynikiem niezapoznania się członków Komisji z wnioskiem 

złożonym przez Parafię w Okuniewie. Po otrzymaniu przez Komisję kompletu dokumentów nie 

ma przeciwwskazań, by dotacja nie została udzielona. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac 

konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie – Druk 

Nr 287 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 288 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

– Druk Nr 288 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 
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Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił obecnych na sali radnych powiatowych, by pamiętali 

o planach kontynuacji budowy chodnika w Kazimierowie w miarę możliwości finansowych 

Powiatu Mińskiego.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w trakcie budowy 

dalszej części chodnika w Kazimierowie, jego fragment trzeba będzie pominąć ze względu  

na przebieg kanalizacji. Na odcinku ok. 200 m od zbudowanego chodnika będzie budowana 

kanalizacja, która uniemożliwi budowę dalszej części chodnika w Kazimierowie w stronę 

Mrowisk. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina, gmina Halinów 

– Druk Nr 298 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Grabina, gmina Halinów  

– Druk Nr 298 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna, gmina 

Halinów – Druk Nr 299 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Kościelna, gmina 

Halinów – Druk Nr 299 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do wielu 

składanych podczas poprzedniej kadencji protestów mieszkańców Długiej Kościelnej 

dotyczących dawnego składu złomu/węgla na terenie Gminnej Spółdzielni. Mówca oznajmił,  
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że przedmiotowy teren został już wyłączony z opracowania oraz, że będzie obowiązywał 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przyjęty uchwałą w 2002 roku. W związku  

z tym, przeznaczenie terenu nie zostanie zmienione na przemysłowe, mieszkańcy miejscowości 

nie mają powodów do obaw. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1548. Obrady wznowiono o godz. 1609. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas 

Brzeziński – część A i część C, gmina Halinów – Druk Nr 290 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Na salę weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński  

– część A i część C, gmina Halinów. Zdaniem radnego przedmiotowy plan został przygotowany 

bardzo dobrze. Jedyny negatywny aspekt dotyczy terenu leśnego znajdującego się w części A, 

który może spowodować ograniczenia dla sąsiednich terenów zabudowy mieszkaniowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że przeznaczenie terenu 

oraz obostrzenia wynikają z zapisów Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie rozpatrzyli uwagi wniesione do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas 

Brzeziński (część A i C). Odbyło się głosowanie każdej kolejnej uwagi. Radni głosowali 

jednogłośnie, podtrzymując rozstrzygnięcia Burmistrza Halinowa nie uwzględniające 

wnoszonych uwag. Na sali obecnych było 12, następnie 13 radnych – nieobecni byli Pan Andrzej 

Piekuciński oraz Pan Jan Papis, w trakcie głosowania na salę weszła radna Pani Edyta 

Woźniakowska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił autopoprawkę do projektu 

uchwały, która polegała na wykreśleniu w § 4 ustępie 1 punktu 7, który dotyczył definicji 

terenowych urządzeń sportu i rekreacji. Wykreślenie punktu spowoduje zmianę numeracji 

pozostałych punktów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński – część A i część C, gmina 

Halinów – Druk Nr 290 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2017 roku – Druk  

Nr 292 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2017 roku  

– Druk Nr 292 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem formalnym  

o zmianę w porządku obrad, polegającą na przesunięciu punktu nr 21 w miejsce punktu nr 17, tak 

aby projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu  

w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego został podjęty w pierwszej kolejności. Mówca 

uzasadnił wniosek koniecznością podpisania przedmiotowej uchwały tego samego dnia z uwagi 

na obowiązek przekazania jej do Sądu w określonym ustawowo terminie (upływającym 

następnego dnia). 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 

Porządek obrad XXXI sesji w dniu 30 marca 2017 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028 – Druk Nr 285 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2017 rok – Druk Nr 286 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym 

kościele w Okuniewie – Druk Nr 287 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 288 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 298 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa 

Kościelna, gmina Halinów – Druk Nr 299 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński – część A i część C, 

gmina Halinów – Druk Nr 290 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów 

w 2017 roku – Druk Nr 292 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 297 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – Druk Nr 293 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia kryteriów naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Halinów, 

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

– Druk Nr 294 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnianie kryteriów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Halinów – Druk Nr 295 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 296 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o przejęciu od Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad Oddział w Warszawie zadania publicznego w zakresie zarządzania drogami 

lokalnymi planowanymi do wybudowania w ramach projektu „Budowy autostrady A2 

Warszawa–Kukuryki na odcinku węzeł „Lubelska” początek obwodnicy Mińska 

Mazowieckiego” – Druk Nr 300 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 grudnia 2016 

roku. 
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24. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 stycznia 2017 

roku. 

25. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 lutego 2017 

roku. 

26. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

27. Zamknięcie sesji. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 297 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Wojewody Mazowieckiego – Druk Nr 297 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  

– Druk Nr 293 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego – Druk Nr 293 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 
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19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Halinów, liczby punktów za każde  

z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia  

– Druk Nr 294 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru  

do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Halinów, 

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Halinów, liczby punktów  

za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – Druk Nr 294 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających 

spełnianie kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Halinów – Druk Nr 295 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnianie kryteriów na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentów potwierdzających spełnianie kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Halinów  

– Druk Nr 295 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2017 r. za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 296 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Ponadto zasugerował, by Gimnazjum w Halinowie zorganizowało szkolenie dla nauczycieli 

dotyczące działalności oraz zasad funkcjonowania samorządu. Następnie Przewodniczący Rady 

w wyniku braku pytań zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2017 r.  

za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Halinów – Druk Nr 296 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia o przejęciu od Skarbu Państwa  

– Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Warszawie zadania publicznego w zakresie zarządzania drogami 

lokalnymi planowanymi do wybudowania w ramach projektu „Budowy 

autostrady A2 Warszawa–Kukuryki na odcinku węzeł „Lubelska” 

początek obwodnicy Mińska Mazowieckiego” – Druk Nr 300 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 



20 

 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się treści projektu uchwały oraz 

uzasadnienia, które dotyczą wyrażenia zgody na podpisanie porozumienia oraz woli współpracy 

w zakresie przejęcia przez Gminę zadania publicznego. Mówca zapytał, czy Gmina Halinów zna 

treść przedmiotowego porozumienia?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że Gmina posiada 

wstępny projekt porozumienia, który jest na etapie opracowywania.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy zapytał, czy nie 

zasadnym byłoby podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na zawarcie porozumienia, nie zaś 

wyrażenia zgody na podpisanie porozumienia? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że Burmistrz Halinowa odpowiada za treść porozumienia, które dla Gminy Halinów winno zostać 

zawarte w sposób najbardziej korzystny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński stwierdził,  

że omawiane porozumienie prawdopodobnie zostanie przedstawione Radzie przed jego 

podpisaniem. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz oznajmił, że zawsze w wyniku dobrej 

współpracy pomiędzy Burmistrzem Halinowa, a Radą Miejską w Halinowie podobne dokumenty 

były przedstawiane i konsultowane. Ponadto mówca zauważył, że Rada może wyznaczyć osobę, 

która wspólnie z Burmistrzem Halinowa będzie uczestnikiem rozmów dotyczących współpracy  

z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. Zdaniem Zastępcy Burmistrza Halinowa 

podpisanie porozumienia jest formalnością, najważniejszą kwestią jest wynegocjowanie 

najkorzystniejszych warunków dla Gminy. 

Radny Pan Adam Rudnicki zapytał, czy wszystkie interesy Gminy Halinów przewidziane  

w negocjacjach z przedstawicielami GDDKiA mogą zostać zabezpieczone? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w negocjacjach nigdy 

nie jest tak, że tylko jedna strona będzie zadowolona z wyników dyskusji. Należy ustalić takie 

warunki, by osiągnięta została korzyść dla Gminy Halinów. Podczas tworzenia projektu 

autostrady GDDKiA z pewnością napotkała na liczne problemy. Gmina Halinów chciałaby 

zapewnić mieszkańcom Gminy właściwe korzystanie z dróg serwisowych autostrady 

zlokalizowanej na południowo-wschodnim terenie gminy.   

Radny Pan Dawid Wojda zapytał, czy Gmina Halinów będzie miała możliwość domagać się od 

wykonawcy modernizacji drogi łączącej Halinów z Cisiem? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zgodnie 

ze standardami wskazanymi przez GDDKiA, wykonawca ma obowiązek przeprowadzić z daną 

Gminą rozmowy dotyczące obsługi komunikacyjnej, organizacji ruchu oraz zapewnienia 

ewentualnego odtworzenia dróg zniszczonych podczas budowy autostrady. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

o przejęciu od Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Warszawie zadania publicznego w zakresie zarządzania drogami lokalnymi planowanymi  

do wybudowania w ramach projektu „Budowy autostrady A2 Warszawa–Kukuryki na odcinku 

węzeł „Lubelska” początek obwodnicy Mińska Mazowieckiego” – Druk Nr 300 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 
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wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna Pani Katarzyna Goździewska. 

23. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 28 grudnia 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 28 grudnia 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Nieobecna na sali radna Pani Katarzyna Goździewska. 

24. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 stycznia 2017 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 stycznia 2017 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Nieobecna na sali radna Pani Katarzyna Goździewska. 

25. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 23 lutego 2017 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 23 lutego 2017 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Nieobecna na sali radna Pani Katarzyna Goździewska. 
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26. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował  

o zaproszeniu Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Warszawie Oddział  

w Siedlcach na szkolenie dotyczące systemu utrzymania koni w gospodarstwie rolnym, które 

odbędzie się 6 kwietnia br. o godz. 10:00 w miejscowości Budziska w gospodarstwie Państwa 

Szusterów.  

Radny Pan Krzysztof Mościcki w nawiązaniu do propozycji nadania wyróżnienia „Zasłużony 

dla Gminy Halinów” Panu Krzysztofowi Szusterowi, poinformował, że Ochotnicza Straż Pożarna 

w Okuniewie ma szczególne zobowiązania wobec Pana Szustera za wspieranie OSP oraz 

promocję Gminy Halinów. Ponadto mówca w imieniu swoim, mieszkańców Okuniewa oraz 

księdza proboszcza parafii w Okuniewie podziękował radnym Rady Miejskiej w Halinowie za 

podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania remontu Kościoła w Okuniewie. Jednocześnie radny 

podziękował Zastępcy Burmistrza Halinowa Panu Adamowi Sekmistrzowi, Zastępcy Naczelnika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Panu Jakubowi Szpetnarowi za podjęcie 

skutecznych działań uwzględniających wniosek Sołectwa Okuniew dotyczący kwestii 

wyrównania ulic Rattanowej i Koszykowej w Okuniewie na potrzeby zorganizowania ulicznej 

drogi krzyżowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński złożył wszystkim 

mieszkańcom Gminy oraz osobom obecnym na sali serdeczne życzenia świąteczne. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zaprosił wszystkich obecnych na VII Jarmark 

Okuniewski, który odbędzie się 22 kwietnia br. na rynku w Okuniewie. Ponadto Burmistrz 

Halinowa z okazji Dnia Sołtysa pogratulował oraz podziękował wszystkim Sołtysom za owocną 

współpracę. 

27. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 30 marca 2017 roku o godz. 1658 zamknął obrady XXXI sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 marca 

2017 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

30 marca 2017 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 marca 2017 

roku. 
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W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

                                                 


